
Vraag: 61
Indiener: Ton Vogels : LR en D’66
Betreft: stand van zaken renovatie Dr. De Quayweg
D.D. : 20 september 2019

Geacht college 

Onderstaande vragen mbt de stand van zaken renovatie Dr. De Quayweg c.a. doe ik u voor 
reactie toekomen.

met vriendelijke groeten
Peter van Boxtel

Van: Vogels, Ton 
Verzonden: donderdag 19 september 2019 17:05
Aan: Griffie GB; Boxtel, Peter van
CC: Bankers, Martien; Vroomans, Jan
Onderwerp: Raadsvraag renovatie Dr. de Quayweg (inclusief fietspad)

Geachte griffier, beste Peter
Graag onderstaande raadsvragen doorgeleiden naar het college.

Geacht college,
Al jaren wordt er gesproken over het onderhoud aan/renovatie van fietspad en rijbaan, en 
worden er toezeggingen gedaan aan Stuurgroep De Mortel en bewoners.
De laatste inhoudelijk informatie die de raad daarover van het college heeft gekregen is al 
weer geruime tijd geleden. Er zou een aanbesteding plaatsvinden op basis van het beschikbare 
budget.

Graag vernemen wij de stand van zaken. Wat is er intussen gedaan? Is er een aanbesteding 
geweest? Zo ja, wat is daarvan de uitkomst? Zo nee, waarom dan niet?
Lukt het binnen het bestaande budget om een en ander naar behoren uit te voeren? En wat 
gebeurt er dan voor dat geld?
En vooral, wanneer wordt er begonnen met het werk en wanneer is het klaar?
En dan nog procesmatig: waarom ontvangt de raad over allerlei ondergeschikte onderwerpen 
RIN’s en blijft het op dit onderwerp zo stil?

m.v.g.
Ton Vogels
Fractie LR/D66


